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Protokół Nr 10/2025 
z posiedzenia Komisji Rozwoju Wsi, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

z dnia 20 stycznia 2025 r. 

1. OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

Posiedzenie Komisji Rozwoju Wsi, Rolnictwa i Ochrony Środowiska otworzyła 
Przewodnicząca Komisji, Katarzyna Stadnik. Podczas posiedzenia obecni byli Członkowie 
Komisji Rozwoju Wsi, Rolnictwa i Ochrony Środowiska zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do protokołu. Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli : 

1. Grzegorz Stokłosa – Członek Zarządu Powiatu w Krakowie, 

2. Marcin Wójtowicz - Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska i Leśnictwa, 

3. Piotr Romański – Kierownik Biura Strategii i Rozwoju, 

4. Grzegorz Szczepański – Kierownik Biura Inwestycji i Remontów, 

5. Robert Bażela – Dyrektor Departamentu Pożyczek i Dotacji Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Krakowie. 

2. ZAPOZNANIE Z PORZĄDKIEM OBRAD 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Wsi, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, Katarzyna Stadnik 
przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 

4. Programy wsparcia finansowego Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Krakowie.  

5. Przygotowanie sprawozdania z działalności Komisji za 2024 r.  

6. Sprawy bieżące 

7. Zamknięcie obrad 

3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA 

Nie zgłoszono uwag ani wniosków do protokołu poprzedniego posiedzenia.  

Komisja jednogłośnie -  3 głosami za - przyjęła protokół poprzedniego posiedzenia. 
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4. PROGRAMY WSPARCIA FINANSOWEGO WOJEWÓDZKIEGO FUNDUSZU OCHRONY ŚRODOWISKA I 

GOSPODARKI WODNEJ W KRAKOWIE. 

Robert Bażela omówił programy wsparcia finansowego Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Krakowie. Prezentacja stanowi załącznik nr 2. 

Alicja Wójcik pytała czy są jakieś ograniczenia wiekowe w udzielaniu pożyczek na odnawialne 
źródła energii.  

Robert Bażela odpowiedział, że przy domach jednorodzinnych w uzyskaniu pożyczki blokują 
parametry. Dodał, że nie ma warunków wiekowych. Poinformował o udzielnych dotacjach. 

Piotr Romański pytał o program z zakresu odnawialnych źródeł ciepła. Pytał kiedy będzie 
ogłoszony nabór i jak powinna wyglądać dokumentacja oraz w jaki sposób ma być 
dostarczana.  

Robert Bażeala odpowiedział, że program ogłoszony zostanie pod koniec lutego. Składanie 
wniosków możliwe będzie w dotychczasowej formie.  

Alicja Wójcik pytała, czy dofinansowane są magazyny energii  

Robert Bażela powiedział, że tak. Dodał, że zadaniem Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej jest wspieranie poprzez doradców energetycznych. 

Katarzyna Stadnik pytała, czy w ramach programu ochrona różnorodności biologicznej 
możliwie jest zarybianie rzek. 

Robert Bażela odpowiedział, że tak.  

Katarzyna Stadnik pytała, czy prowadzony jest nabór ciągły do programu „Edukacja 
ekologiczna”.  

Robert Bażela odpowiedział, że tak, jednak obecnie został on wstrzymany. Dodał, że pod 
koniec stycznia 2025 r. będzie decyzja Narodowego Funduszu co do kontynuacji. 

Katarzyna Stadnik pytała, czy Wojewódzki Fundusz zamierza i w jaki sposób chce dotrzeć 
do samorządów z informacjami. 

Robert Bażela powiedział, że zostanie skierowane pismo i informacja o terminach naborów, 
tak by dotrzeć do jak największej grupy odbiorców. 

Marcin Wójtowicz poinformował o zabezpieczonych środkach w budżecie na program 
„Powiat bez smogu”. W obecnym momencie czeka na informacje czy program będzie 
realizowany w tym roku. Zainteresowanie programem może zmaleć jeśli wymiana kotłów 
gazowych na kotły gazowe nie będzie dofinansowywana. 

Katarzyna Stadnik zaproponowała, by dofinansowanie poszerzyć o magazyny energii. 

Piotr Romański pytał o pogram „Edukacji ekologicznej”. W ubiegłym roku Powiat Krakowski 
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realizował 4 zadana. Odbyły się one w formie warsztatów terenowych. Pytał, czy w tym roku 
realizacja będzie mogła mieć formę wycieczek lub warsztatów terenowych  

Robert Bażela odpowiedział, że może być to realizowane w tej formie. 

Na tym dyskusję zakończono. 

5. PRZYGOTOWANIE SPRAWOZDANIA Z DZIAŁALNOŚCI KOMISJI ZA 2024 R. 

Komisja przygotowała sprawozdanie z działalności za 2024 rok (załącznik 3). 

Komisja jednogłośnie - 2 głosami za – przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji 

6. SPRAWY BIEŻĄCE 

Nie zgłoszono. 

7. ZAMKNIĘCIE OBRAD 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Komisji Rozwoju Wsi, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska, Katarzyna Stadnik zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji 
Rozwoju Wsi, Ochrony Środowiska  Leśnictwa 

Katarzyna Stadnik 

Protokołowała: 

Pogan Karolina 


